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Product Use
Your product is designed for use in a variety of environments.
DO NOT use under wet outdoors or in presence of flammable liquids or gases.
DO NOT let children come into contact with tables, they contain fine sand and small bearings.
DO NOT store heavy items or stand on top of the tables as they are not designed to hold your 
weight.

Technical Specifications 
PRODUCT NAME: Oasis Coffee table
Model Name: CT0001
Dimensions: 34inch. Dia., 16inch. Height 
AC input: 100-240VAC, 50-60Hz, 2.0A Max. 
Output: 12VDC, 5.0A, 60W Max. 
PRODUCT NAME: Oasis Side table 
Model Name: ST0001
Dimensions: 20inch. Dia., 21inch. height 
AC input: 100-240VAC, 50-60Hz, 1.5A Max. 
Output: 12VDC, 4.0A, 48W Max.

Safety Symbols

Introduction
Thank you for purchasing Grounded Labs™  Patent Pending Oasis™  Tables. Our products 
are made of high quality materials and are intended to last. This manual is applicable to the 
Oasis Coffee Table and the Oasis Side Table. Read all safety warnings, instructions, and 
illustrations provided in this manual. Failure to do so may result in injury. 

DO NOT 
DROP

SWALLOW 
HAZARD

1

FCC & IC Radiation Exposure Statement
This equipment complies with FCC and Canada radiation exposure limits set forth for 
an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a 
minimum distance of 20cm between the radiator and your body. This transmitter must not 
be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

� CAUTION: The user is cautioned that changes or modifications not expressly approved 
by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules and Industry Canada 
licence-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause undesired operation of the 
device.

Note
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, 
uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 
the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is 

Certifications
Coffee Table FCC ID: 2BFEO-003
Coffee Table IC: 33859-CT0001 
CE-RED
RCM

ELECTRICAL 
SHOCK

Side Table FCC ID: 2BFEO-002
Side Table IC: 33859-ST0001  
CE-RED
RCM
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Parts List - Oasis Coffee Table
Be sure these parts have been included with your purchase. If something is missing, contact 
support at: support@grounded.so.

Power
Cable

Big 
Bolts
(8)

Legs

Glass
Top

Base 
Hex 

Wrench

Sand
Packet

Sand Smoothing
Card 
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Silver Ball

Power
Cable

Bolts
(8)

Legs

Glass
Top

Base 
Hex 

Wrench

Sand
Packet

Silver Ball

Parts List - Oasis Side Table

no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does 
cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning 
the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:
•  Reorient or relocate the receiving antenna.
•  Increase the separation between the equipment and receiver.
•  Connect to an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
•  Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

 Bridge
Plate

Sand Smoothing
Card 

Small 
Bolts
(4)

Washers (8)

Washers (8)
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Assembly
•  Remove GLASS TOP, LEGS and BOLTS from the box and set aside in a safe place.
•  With BASE facing up inside box, connect the LEGS to BASE with BIG BOLTS and WASHERS .

1

NOTE: Ensure notches 
in LEG centers mate properly.

3

32

Bridge

Plate

•  Have one person tilt the box upward.
•  Have another person slide the table 
outward.

COFFEE TABLE ONLY
•  Install Bridge Plate using 
SMALL BOLTS.
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4 •  Level the TABLE using the feet.

Lower 
the Leg

Raise 
the Leg

5 •  Empty SAND into TABLE as shown.

The PACKET 
is weighed to 
ensure that you 
get exactly the 
right amount.

We do not 
recommend 
using more than 
one Packet at a 
time (but you're 
welcome to 
experiment).

4
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6 •  Spread sand evenly on the TABLE using the SAND SMOOTHING CARD.

•  Insert SILVER BALL into BASE and carefully set GLASS TOP on top of BASE.7

DONT LET THE 
GLASS TOP 
SLIDE OFF!

Smooth the sand 
as best you can - a 
thin layer provides 
the best detail. 
Make sure you get 
the edges too!

•  Insert POWER CABLE under the TABLE.
•  Hold RESET BUTTON for 5 seconds for WiFi Reset 
•  Hold RESET BUTTON for 10 seconds for memory reset

8

Power
Cable

5

Reset
Button
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•  Spread sand evenly on the TABLE using the SAND SMOOTHING CARD.

•  Insert SILVER BALL into BASE and carefully set GLASS TOP on top of BASE.

Download the App
Download the Mobile Device Application (App) from Google Play or the Apple App Store. 
Once downloaded, follow the instructions on the app to use your Oasis Tables.

Maintenance
Use a damp cloth to occasionaly wipe down the Oasis Table. Never use harsh chemicals 
or solvents. Do not spray down the table with a water hose. Never attempt to take apart 
the Oasis Tables as they contain electrical components.

Returns and Warranty
We offer 30-day returns and a 1-year warranty. 

Disclaimer
By using this product, you acknowledge and agree to follow the manufacturer's 
safety instructions at all times. The table should be placed on a stable, level surface, 
and you should avoid overloading it beyond the specified weight capacity. Only 
use the table with the provided power cord and plug, ensuring it is connected to a 
properly grounded electrical outlet. Do not attempt to modify or repair the electrical 
components yourself; contact a certified technician if you experience any issues. 
The table should always be operated under supervision, with children, pets, and 
unauthorized individuals kept away while in use. Regular maintenance is essential, 
including checking for any signs of wear or damage, particularly to the electrical 
components, cords, and lifting mechanisms. Only authorized replacement parts and 
service professionals should be used for repairs. The manufacturer and its affiliates are 
not responsible for any injury, damage, or loss that arises from improper use, neglect, or 
failure to follow these safety guidelines. The product comes with a warranty as detailed 
in this user manual, which will be voided if the table is misused or altered in any way. 
By using this table, you accept full responsibility for ensuring its safe operation in 
accordance with the provided instructions.

Grounded Labs® Inc
254 Chapman Rd. Ste 208 #12440 
Newark, DE, 19702
support@grounded.so

Contact Information
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Utilisation du produit
Votre produit est conçu pour être utilisé dans divers environnements.
NE PAS utiliser à l'extérieur dans des conditions humides ou en présence de liquides ou de gaz 
inflammables.
NE PAS laisser les enfants entrer en contact avec les tables, elles contiennent du sable fin et 
des petits roulements.
NE PAS stocker d’objets lourds ni se tenir debout sur les tables car elles ne sont pas conçues 
pour supporter votre poids.

Caractéristiques
NOM DU PRODUIT : Table basse Oasis 
Modèle : CT0001
Dimensions : 86 cm de diamètre, 40 cm de hauteur 
Entrée CA : 100-240 VCA, 50-60 Hz, 2 A max. Sortie : 
12 VCC, 5 A, 60 W max.
NOM DU PRODUIT : Table d'appoint Oasis
Modèle : ST0001
Dimensions : 50 cm de diamètre, 53 cm de hauteur 
Entrée CA : 100-240 VCA, 50-60 Hz, 1,5 A max. 
Sortie : 12 VCC, 4 A, 48 W max.
Certifications: CE, FCC

� ATTENTION:  Le présent appareil est conforme aux CNR d’Industrie Canada 
applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est autorisée aux deux 
conditions suivantes : (1) l’appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l’utilisateur 
de l’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est 
susceptible d’en compromettre le fonctionnement.

Introduction
Merci d'avoir choisi les tables Oasis™ de Grounded Labs™, dont le brevet est en instance. Nos 
produits sont fabriqués à partir de matériaux de haute qualité et conçus pour durer. Ce manuel 
s'applique à la table basse et à la table d'appoint Oasis. Veuillez lire attentivement tous les 
avertissements de sécurité, instructions et illustrations fournis dans ce manuel. Le non
respect de ces instructions peut entraîner des blessures.

ÉLECTRIQUE
CHOC 

NE PAS
BAISSE

AVALER
DANGER

1

Note
Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites applicables aux appareils 
numériques de classe B, conformément à la partie 15 de la réglementation FCC. Ces limites 
visent à assurer une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une 
installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre des radiofréquences 
et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des 
interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il existe

Symboles de Sécurité

Certifications
Table basse FCC ID : 2BFEO-003
Table basse IC : 33859-CT0001
CE-RED
RCM

Déclaration d’IC sur l’exposition aux Radiations
Cet équipement est conforme aux limites d’exposition aux radiations définies par le Canada 
pour des environnements non contrôlés. Cet équipement doit être installé et utilisé à une 
distance minimum de 20 cm entre l’antenne et votre corps.Cet émetteur ne doit pas être 
installé au même endroit ni utilisé avec une autre antenne ou un autre émetteur.

Table d'appoint FCC ID : 2BFEO-002
Table d'appoint IC : 33859-ST0001
CE-RED
RCM
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Liste des pièces  Table basse Oasis
Assurezvous que ces pièces sont bien incluses avec votre achat. S'il manque quelque chose, 
contactez l'assistance à l'adresse : support@grounded.so.

Pouvoir 
Câble

Gros
Boulons 

(8)

Jambes

Verre Haut

Base 
Hex Clé

Sable 
Paquet

Lissage au sable
Carte

2

Boule 
d'argent

Parts List - Oasis Side Table

Sable 
Paquet

Pouvoir 
Câble

Jambes

Verre Haut

Boule 
d'argent

Base 

Boulons 
(8)

Hex Clé

Aucune garantie d'absence d'interférences dans une installation donnée n'est donnée. Si 
cet équipement provoque des interférences nuisibles à la réception radio ou télévision, ce 
qui peut être constaté en éteignant et en rallumant l'appareil, l'utilisateur est encouragé à 
tenter de corriger ces interférences en appliquant une ou plusieurs des mesures suivantes :

•  Réorientez ou déplacez l'antenne de réception.
•  Éloignez l'équipement du récepteur.
•  Branchez l'appareil sur une prise d'un circuit différent de celui du récepteur.
•  Consultez votre revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide.

Plaque 
de pont

Lissage au sable
Carte

Petits 
Boulons

(4) Rondelle (8)

Rondelle (8)
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3 •  Demandez à une personne 
d’incliner la boîte vers le haut. 
•  Demandez à une autre 
personne de faire glisser la 
TABLE vers l’extérieur.

Assemblage 
•  Retirez le plateau en verre, les pieds et les boulons de la boîte et rangez-les en lieu sûr.
•  Avec la BASE tournée vers le haut à l'intérieur de la boîte, connectez les PIEDS à la BASE avec de GROS 
BOULONS et des RONDELLES.

1

REMARQUE: Assurezvous que les
encoches au centre des JAMBES 
s'adaptent correctement.

3

2

Plaque 

de pont

TABLE BASSE UNIQUEMENT
•  Installez la plaque de pont 
à l'aide de PETITS BOULONS.
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4 •  Niveler la TABLE à l’aide des pieds.

Abaisser la 
jambe

Lever 
la jambe

5 •  Videz le SABLE dans la TABLE comme indiqué

Le PAQUET est
pesé pour 
garantir que 
vous obtenez 
exactement la 
bonne quantité.

Nous ne 
recommandons
pas d'utiliser 
plus d'un paquet 
à la fois (mais 
vous êtes libre 
d'expérimenter).

4
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6 •  Répartir le sable uniformément sur la TABLE à l’aide de la CARTE DE 
LISSAGE DU SABLE.

•  Insérez la BOULE ARGENTÉE dans la BASE et placez soigneusement le 
DESSUS EN VERRE sur le dessus de la BASE.

7

NE LAISSEZ PAS LE 
DESSUS EN
VERRE GLISSER !

Lissez le sable du 
mieux que vous 
pouvez : une fine
couche offre les 
meilleurs détails. 
Assurezvous d'avoir 
également les 
bords !

•  Insérez le câble d'alimentation sous la table.
•  Maintenez le bouton de réinitialisation enfoncé pendant 5 secondes pour 
réinitialiser le Wi-Fi.
•  Maintenez le bouton de réinitialisation enfoncé pendant 10 secondes pour 
réinitialiser la mémoire.

8

Pouvoir 
Câble

5

BOUTON DE 
RÉINITIALISATION
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Téléchargez l'application
Téléchargez l'application pour appareil mobile (App) depuis Google Play ou l'App Store d'Apple. 
Une fois téléchargée, suivez les instructions de l'application pour utiliser vos tables Oasis.

Entretien
Utilisez un chiffon humide pour essuyer occasionnellement la table Oasis. N'utilisez jamais 
de produits chimiques agressifs ni de solvants. Ne pas arroser la table avec un jet d'eau. 
N'essayez jamais de démonter les tables Oasis, car elles contiennent des composants 
électriques.

Retours et garantie
Nous offrons des retours sous 30 jours et une garantie d'un an.

Clause de nonresponsabilité
En utilisant ce produit, vous reconnaissez et acceptez de respecter scrupuleusement les 
consignes de sécurité du fabricant. La table doit être placée sur une surface stable et plane, et 
vous devez éviter de la surcharger audelà de la capacité de charge indiquée. Utilisez la table 
uniquement avec le cordon d'alimentation et la fiche fournis, en vous assurant qu'ils sont 
branchés à une prise électrique correctement mise à la terre. N'essayez pas de modifier ou 
de réparer les composants électriques vousmême ; contactez un technicien agréé en cas de 
problème. La table doit toujours être utilisée sous surveillance, en tenant les enfants, les animaux 
domestiques et les personnes non autorisées à l'écart. Un entretien régulier est essentiel, 
notamment la vérification de tout signe d'usure ou de dommage, notamment au niveau des 
composants électriques, des cordons et des mécanismes de levage. Seuls les professionnels 
agréés doivent être consultés pour les réparations. Le fabricant et ses filiales déclinent toute 
responsabilité en cas de blessure, de dommage ou de perte résultant d'une mauvaise utilisation, 
d'une négligence ou du nonrespect des présentes consignes de sécurité. Ce produit est couvert 
par la garantie détaillée dans ce manuel d'utilisation, qui sera annulée en cas de mauvaise 
utilisation ou de modification de la table. En utilisant cette table, vous acceptez l’entière 
responsabilité de garantir son fonctionnement en toute sécurité conformément aux instructions 
fournies.

Grounded Labs® Inc
254, chemin Chapman. Bureau 208 #12440
Newark, DE, 19702
support@grounded.so

Coordonnées
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